
غرب در موضوع هسته اي ايران 
به دنبال دروغ پردازي است

مرجع تقليد شيعيان با اش�اره به اينكه امروز 
بلاي بزرگ جهان دروغگويي دشمنان نسبت 
به ملت ايران اس�ت، عنوان كرد كه دشمنان 
فعاليت هاي صلح آميز هس�ته اي اي�ران را به  
دروغ تعبير به ساختن بمب هسته اي مي كنند. 
به گزارش تس��نيم، آيت الله ناصر مكارم شيرازي   
در ديدار مديران ارشد، شهرداران و قائم مقامان 

شهرداري تهران با اش��اره به وضعيت كنوني جهان اظهار داشت: امروزه بلاي 
بزرگ جهان دروغگويي دشمنان نس��بت به ملت ايران اس��ت.  مرجع تقليد 
ش��يعيان با اش��اره به اينكه تمام بدي ها از دروغ سرچش��مه مي گيرد، افزود: 
دش��من به دروغ مي گويد كه ايران طرفدار تروريسم اس��ت در حالي كه ايران 
براي ريشه كن شدن آن كارهاي زيادي را انجام داده است.  استاد برجسته حوزه 
علميه با بيان اينكه اگر دروغ از جامعه برچيده ش��ود بسياري از مشكلات حل 
مي شود، تصريح كرد: پرهيز از دروغگويي امري ضروري است و ترك آن سبب 
حل مش��كلات و نورانيت زندگي مي شود.  وي با اش��اره به اينكه رهبر انقلاب 
فتوايي مبني بر حرام بودن استفاده از بمب هسته اي صادر كردند، عنوان كرد: با 
اين وجود باز هم دشمنان فعاليت هاي صلح آميز هسته اي ايران را به دروغ تعبير 
به ساختن بمب هسته اي مي كنند، دروغ يك دنيا را ملتهب و خراب كرده است. 
آيت الله مكارم شيرازي به فعاليت هاي شهرداري و خدمات آنها به مردم اشاره 
كرد و گفت: در شهرداري يعني شهر در اختيار مسئولان است كه ظاهر، باطن، 
ماديت و معنويت را در بر مي گيرد.  مرجع تقليد شيعيان وظيفه شهرداري ها را 
سنگين تر و جدي تر از وزارتخانه ها دانست و عنوان كرد: با شهرداري هاي صالح 
شهر نيز آباد مي شود اما اگر شهرداري ها صالح نباشند شهر ها ويران مي شوند.  
استاد برجس��ته حوزه علميه قم اهتمام ش��هرداري ها را در مسائل فرهنگي و 
معنوي مورد توجه قرار داد و اظهار داشت: جنبه هاي معنوي بايد تقويت شود، 
اگر جامعه بر اساس مباني اسلام تربيت شوند، جنبه هاي معنوي و فرهنگي بر 
جنبه هاي ديگر اثرگذار است.  وي با اشاره به اينكه اگر شهرداري ها به مسائل 
فرهنگي اهميت دهند به يقين در بقيه مسائل كار آسان تري دارند، عنوان كرد: 

هراندازه كه بر كارهاي معنوي و فرهنگي سرمايه گذاري شود، ارزش دارد.
---------------------------------------------------------
عقب نشيني ديپلماسي دولت در برابر امريكا 

ديپلماسي كه دولت يازدهم در پيش گرفته حكايت از عقب نشيني در برابر 
امريكا دارد و معلوم نيست كه اين عقب نشيني چه زماني به پايان مي رسد 
كه نمونه آن را مي توان در انتخاب سفير ايران در سازمان ملل مشاهده كرد. 
محمد سليماني نماينده مجلس در گفت وگو با فارس، با اشاره به جايگزيني خوشرو 
به جاي ابوطالبي به عنوان سفير ايران در س��ازمان ملل افزود: دولت ايران بايد در 
رفتار سياسي خود در عرصه بين المللي، اصلاحات جدي اي را ايجاد كند و رويكردي 
مناسب با نظام و انقلاب اسلامي را در پيش گيرد. عضو فراكسيون اصولگرايان مجلس 
اظهار داشت: اگرچه عدم صدور رواديد براي حميد ابوطالبي در ظاهر، امر كوچكي 
باشد اما با توجه به انتظاراتي كه ملل مختلف از جمهوري اسلامي ايران دارند، اين 
مسئله يك ضعف بزرگ تلقي شده و ما در اين عرصه شاهد سستي دولت هستيم. 
سليماني خاطرنشان كرد: امريكا بر خلاف مقررات بين المللي و قوانين موجود با اين 
بهانه كه سازمان ملل در خاك اين كشور قرار دارد، محدوديت هايي را عليه كشورها 
اعمال مي كند و از سوي ديگر اين مسئله را ثابت مي كند كه نهادي همچون سازمان 
ملل زير سلطه امريكا قرار دارد. وي افزود: ما در بحث قيمت نفت نيز شاهد اينگونه 
عقب نشيني ها از سوي دولت بوديم و مشاهده كرديم كه قيمت نفت در عرض دو الي 
سه ماه به نصف كاهش پيدا كرد و دولت ما به عنوان رئيس جنبش عدم تعهد هيچ 
حركت درخوري از خود نشان نداد و شاهد بوديم كه دولت كاملاً منفعلانه دست روي 
دست گذاشت و درآمدهاي كشور كاهش پيدا كرد. نماينده مردم تهران در مجلس 
شوراي اسلامي اظهار داشت: در بحث انرژي اتمي نيز بعد از گذشت يك سال و سر 
و صداهاي بسيار و مذاكره و... اين مسئله براي دولت هم روشن شده كه امريكايي ها 
از مذاكره به دنبال حل مسئله هسته اي ايران نيس��تند و مقاصد ديگري را دنبال 
مي كنند. سليماني خاطرنشان كرد: در مورد قطعنامه هاي ضد حقوق بشري عليه 
كشور ما شاهد موضع ضعيف مسئولان ذيربط بوديم و موضع قوي و عزتمندانه اي كه 
درخور نام ملت ايران و جمهوري اسلامي باشد در قبال اين قطعنامه ها اتخاذ نشد. وي 
در پايان گفت: مردم انتظار دارند كه مسئولان دولتي موضع مقتدرانه اي را در قبال 
مسائل مختلف در عرصه جهاني اعم از موضوع نفت، سازمان ملل، مذاكرات هسته اي 

از خود نشان دهند و از موضع عزت، رويكرد جديدي را انتخاب كنند. 
---------------------------------------------------------

مجلس در برابر
 اقدامات ضد ايراني كنگره ساكت نمي نشيند

 مجل�س اي�ران در براب�ر اقدام�ات ض�د ايران�ي كنگ�ره امري�كا 
مي ده�د.  انج�ام  قاط�ع  اقدام�ي  و  نشس�ت  نخواه�د  س�اكت 
به گزارش مهر، حجت الاسلام محمد حسن ابوترابي فرد پنج شنبه شب در سفر به 
زاهدان در گفت وگو با خبرنگاران اظهار داشت: اگر  اقدامي از سوي كنگره امريكا 
براي افزايش تحريم ها انجام ش��ود، مجلس دولت را موظف به  پيش��برد اهداف 
هسته اي و غني سازي اورانيوم براي اهداف صلح آميز هسته اي در اندازه مورد نياز 
كشور خواهد كرد. وي افزود: اير ان تاكنون در مذاكرات به تعهدات خود  به بهترين 
شكل عمل كرده و امريكا نيز بهتر اس��ت از تجربه چند سال گذشته درس بگيرد 
چراكه مردم ايران در طول عمر انقلاب اسلامي ثابت كرده اند كه تحريم بي اثر است. 
اين نماينده مجلس افزود: جمهوري اسلامي ايران يك تجربه روشن را در يك دهه 
گذشته به ويژه پس از ارجاع پرونده به شوراي امنيت به دست آورد و مجلس شوراي 
اسلامي نيز دولت را موظف كرده بود كه حوزه دانش هسته اي را با قدرت به پيش برد 
كه دستاوردهاي امروز هسته اي خود گواهي بر اين ادعا است. نايب رئيس مجلس 
اضافه كرد: با اعمال تحريم هاي سنگين اقتصادي، ايجاد موانع بر سر نقل و انتقالات 
ارزي و فلزات گرانبها و كالاهاي اساسي، تحريم بانك مركزي و تحريم هاي نفتي از 
سوي استكبار جهاني و كشورهاي غربي تلاش هاي فراواني شد تا ايران را از داشتن 
انرژي صلح آميز هسته اي محروم كنند. وي ابراز اميدواري كرد: غرب با عقلانيت و با 
فهم درست از انديشه سياسي و نقشه راه جمهوري اسلامي ايران براي دستيابي به 

فناوري هسته اي، گام هاي منطقي بردارد. 
---------------------------------------------------------

عارف: مواضع نايب رئيس
 مجلس آلمان دخالت نبود، اظهارنظر بود!

عارف اظه�ارات نايب رئي�س مجلس آلم�ان را دخال�ت در ام�ور داخلي 
ايران ندانس�ت و گف�ت: او فقط ب�ه عنوان مهم�ان نظرش را مط�رح كرد. 
محمدرضا عارف معاون اول دولت اصلاحات روز پنج شنبه در جمع خبرنگاران در 
پاسخ به سؤال فارس با بيان اين مطلب گفت: ديدار من با نايب رئيس مجلس آلمان به 
درخواست و نامه رسمي مجلس شوراي اسلامي بود و ما با وزارت خارجه هماهنگي 
كرديم و توصيه هايي نيز صورت گرف��ت. رئيس بنياد امور ايراني��ان ديدار خود با 
نايب رئيس آلمان را بسيار خوب تلقي و تصريح كرد: نايب رئيس آلمان هيچ دخالتي 
در امور داخلي ايران نداشته است و به عنوان مهمان حرف خود را زده است و ما نيز 
پاسخ داديم. متأسفانه بدون اينكه به پاسخ ما توجه شود صحبت هاي ايشان مطرح 
شد كه اين نوعي بي تقوايي بود. عارف در مورد پياده روي محمدجواد ظريف )وزير 
امور خارجه كشورمان( با جان  كري )وزير امور خارجه ايالت متحده امريكا( اشاره و 
خاطرنشان كرد: متأسفانه مسائل جزئي را مطرح مي كنند تا پيروزي و موفقيت ما با 
1+5 تحت الشعاع قرار گيرد. وي با پاسخ به اين پرسش خبرنگار فارس مبني بر اينكه 
اگر پياده روي آقاي ظريف با وزير امور خارجه امريكا عزت است پس چرا ايشان در 
اين پياده روي مشكل نماينده ايران در سازمان ملل را حل نكرد، گفت: بايد به مسئله 
اصلي توجه شود. ما امروز نيازمند انسجام دروني هستيم تا از مذاكرات با دست پر 
برگرديم، بنابراين از نگاه ما مهم ترين مسئله همين موضوع است. خواهش مي كنيم 
كه دوستان به حواشي نپردازند و اصل پيروزي ما در مذاكرات نبايد تحت الشعاع قرار 
بگيرد. عارف در پاسخ به پرسش خبرنگاري مبني بر اينكه اصولگرايان و اصلاح طلبان 
با چه ساز و كاري با فتنه 88 مرزبندي خواهند داشت، اظهار كرد: ما همان نظر مقام 
معظم رهبري را قبول داريم اما همه بايد طبق قانون عمل كنند. به عبارت ديگر حكم 

كسي كه در دادگاه محكوم شده قابل پذيرش است.
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تأكيد چندين باره تجديدنظر طلبان بر دلزدگي از روحاني
كنگره حزب مردم سالاري نيز محفلي براي تخريب رئيس جمهور شد

موسوي تبريزي: روحاني ايده آل ما نبود
كنگره حزب مردم سالاري نشان داد كه انشقاق 
قابل پيش بيني دولت و تجديد نظرطلبان زودتر از 
آن چيزي كه پيش بيني مي شد، در حال روي دادن 
است. كنگره روز پنج ش�نبه حزب مردم سالاري 
كه با حضور اعضاي اين حزب برگزار ش�د، علاوه 
ب�ر اينك�ه ادام�ه اي ب�ر كنگره ه�اي زنجيره اي 
تجديدنظر طلبان طي ماه هاي گذشته با نزديك 
شدن به انتخابات مجلس شوراي اسلامي است، 
نشان دهنده اتفاق محتملي است كه طي چند ماه 
گذشته صاحبنظران و مس�ئولان سياسي آن را 
پيش بيني مي كردند.  انشقاق بين خط فكري دولت 
با موضوعيت اعتدال و ت�لاش تجديدنظر طلبان 
براي حضور مستقل تر در عرصه سياست نكته اي 
ب�ود ك�ه باره�ا وق�وع آن در آين�ده اي نزديك 
پيش بيني ش�ده بود و ب�ه نظر مي رس�د كه حالا 
اين پيش بيني به نقطه وقوع نزديك شده است. 

واقعيت امر اينجاس��ت كه در طول يك س��ال و نيم 
گذشته تجديد نظر طلبان از هيچ فرصتي براي گوشزد 
كردن اين موضوع به دولت روحاني درباره اينكه اگر 
حمايت آنها نبود، او نيز در اين منصب حضور نداشت، 

دريغ نكرده اند. 
صرف نظر از اينكه اگر روحاني به اين سمت نمي رسيد، 
هم اكنون اح��زاب تجديدنظر طل��ب در كجا بودند 
وضعيتي است كه شايد تنها بتوان در عالم تحليل هاي 
موهومي به آن پرداخت ولي ه��م اكنون كه احزاب 
تجديدنظر طلب فرصتي براي بازسازي خود به دست 
آوردند به اين نكته رسيده اند كه بايد تخم مرغ هاي 

خود را از سبد دولت بردارند. 
اين راهبرد فعلي ش��ايد از اين جه��ت مورد توجه 
تجديدنظر طلبان قرار گرفته كه حل شدن به طور 
كامل در ايدئولوژي دولت سرنوشتي است كه مورد 
نظر هيچ كدام از آنها نيس��ت.  تجديدنظرطلبان 
ماهيت خود را فراتر از اي��ن مي دانند كه بخواهند 
خود را در مجموعه دول��ت تعريف كنند و در كنار 
اين با توجه به جريان فعلي امور به ش��دت از اين 
مسئله در هراس هستند كه ناكارآمدي دولت در 
بهبود وضعيت اقتصادي به ضرر آنها در انتخابات 

تمام شود. 
بنا بر اين ادامه دادن اس��تراتژي يكي به نعل و يكي 
به ميخ درباره دولت روحاني ادامه خواهد داش��ت. 
تجديدنظر طلبان از يك س��و به دنبال نشان دادن 
اين نكته هس��تند كه حمايت آنان از دولت قاطع 
و تخلف ناپذير اس��ت و از س��وي ديگر مي خواهند 
به اين نكته برسند كه در انتخابات مجلس شوراي 
اسلامي با ماهيتي مستقل در انتخابات حضور يابند، 
ماهيتي كه ضامن ادامه حضور آنها در فضاي كشور 
است و البته سعيد حجاريان كه به نوعي تئوريسين 
اين جريان محسوب مي ش��ود، بر اين نكته تأكيد 

كرده است. 
  روحاني رئيس جمهور ش�د اما آنطور كه ما 

مي خواستيم ايده آل باشد نبود
ش��ايد انعكاس اين موضوع را بتوان ب��ه صراحت در 
سخنان موس��وي تبريزي دبيركل مجمع محققين 
و مدرسين قم ديد كه دولت نهم را دولتي ايده آل در 

عرصه سياسي براي اصلاح طلبان نمي داند. 
دبيركل مجمع محققين و مدرسين قم با بيان اينكه 
برخي گلايه دارند و ما هم گله منديم به انتقاد از دولت 
پرداخت و تصريح كرد: آقاي روحاني رئيس جمهور 

شد اما آنطور كه ما مي خواس��تيم ايده آل باشد نبود 
و اگر ما ايشان را تقويت نمي كرديم و بزرگان ايشان 
را تأييد نمي كردند، نمي توانس��تيم به همين مقدار 

هم برسيم. 
البته وي در س��خنان خود باز هم بر اين نكته تأكيد 
كرد كه مديريت هاشمي رفسنجاني بود كه انتخابات 

رياست جمهوري را به نقطه مطلوب رساند. 
وي افزود: آقاي هاش��مي مي توانس��ت پ��س از رد 
صلاحيت پرخاشگري، اظهار ناراحتي يا حداقل قهر 
كند اما او به بزرگان گفته بود بنده از آنهايي نيستم كه 

از انقلاب قهر كنم. 
موس��وي تبريزي تأكيد كرد: بنابراي��ن ديديم آقاي 
هاشمي پس از رد صلاحيت آنچنان فضا را مديريت 
كرد كه اگر در كانديداتوري باقي مي ماند نمي توانست 
آنگونه مديريت كند.   البته موسوي تبريزي به صورت 
غيرمستقيم خواس��تار غنيمت دانس��تن فرصت از 
سوي اصلاح طلبان شد و گفت: بايد نعمت هايي را كه 

مي توانستيم به دست آوريم اما به دست نياورده ايم، 
بررسي كنيم و ببينيم چرا اينگونه بوده است. 

وي در بخش ديگري از سخنان خود با اشاره به اين 
نكته نيز كه تحريم سياسي انتخابات هيچ گاه به نقطه 
مطلوب خود نمي رسد، مي افزايد: در سال 92 هيچ گاه 
تحريم انتخابات حرف ما نبوده و نخواهد بود چراكه 
راه عزت، اصلاحات و استقلال از طريق انتخابات به 

دست مي آيد.  
 مهر ه هاي سفيد راه حلي كه كامل نيست

نكته ديگري كه بيش از همه در نشس��ت پنج شنبه 
به چشم آمد، نگراني تجديد نظر طلبان از نحوه تأييد 
صلاحيت در انتخابات مجلس ش��وراي اسلامي در 

انتخابات آينده مجلس است. 
تجديدنظرطلبان همواره بحث اح��راز صلاحيت را 
به عنوان ي��ك نكته بازدارن��ده در انتخابات مجلس 
در مقابل خ��ود ديده ان��د و در دوره هاي مختلف نيز 
به مقابله با آن پرداخته اند. ش��ايد يكي از مهم ترين 

نمونه هاي چنين تهديدي كه منج��ر به اقداماتي از 
سوي تجديدنظرطلبان نيز شده است، بحث انتخابات 

دوره هفتم مجلس شوراي اسلامي است. 
پيش از انتخابات تجديدنظرطلبان از طريق مجلس 
ششم تلاش مي كردند تا به نوعي نظارت استصوابي 
شوراي نگهبان قانون اساس��ي بر انتخابات مجلس 
حذف شود، با اين حال به دليل ماهيت غيرقانوني اين 

لوايح چنين مصوباتي به مرحله اجرايي نرسيد. 
البته تجديدنظرطلبان تلاش كرده اند كه در دوره هاي 
مختلف با معرفي مهره هاي سفيد به حل اين مسئله 
بپردازند، اما با اين حال اين روش هيچ گاه مش��كل 

حضور آنها را در انتخابات حل نكرده است. 
  اصلاح طلب�ان اح�راز صلاحي�ت را قبول 

ندارند
موسوي لاري نيز در بخشي از سخنان خود در اين 
همايش به تلقي خود از نظارت استصوابي اشاره كرد 
و گفت: گاهي در تلقي از قوانين اشتباه رخ مي دهد. 

به عنوان مثال در بحث انتخابات يكي از موضوعات 
اين اس��ت كه مقامات مس��ئول و ناظر باي��د احراز 
صلاحيت كانديداها را انجام دهن��د يعني از همان 
ابتدا با عينك بدبيني به همه نگاه كرده و يكي يكي 
افراد را از فيلتر عبور دهند كه اصلاح طلبان اين روش 

احراز صلاحيت را قبول ندارند. 
وي ادامه داد: يك نگاه ديگر نيز مي گويد هر كس��ي 
كه قانون اساس��ي را قبول دارد و به انقلاب اسلامي 
ملتزم اس��ت، وارد شود و اگر ش��رايط را نداشت او را 
رد صلاحيت كنن��د و در اين ص��ورت ناظران مأمور 

مي شوند كه عدم صلاحيت افراد را بررسي كنند.
  هجمه به نظارت استصوابي

در اجلاس حزب مردم س��الاري انعكاس اين نگراني 
را به خوبي مي توان در س��خنان رس��ول منتجب نيا 
قائم مقام ح��زب اعتمادملي ديد كه ب��از هم نظارت 
استصوابي را نقد  مي كندو آن را قابل قبول نمي داند. 
منتجب نيا با بيان اينكه بيشتر مشكل ما به هيئت هاي 
نظارت برمي گردد، ادامه داد: اكثريت كساني كه رد 
صلاحيت شدند تنها با اين جمله كه »صلاحيت شما 
احراز نشد« رد مي شوند و هيئت هاي نظارت پس از 
تأييد استعلام هاي چهار مرجع مشخص، مي گويند 
كه براي ما ثابت نشده كه شما آدم خوبي هستيد؛ اين 
حرف درست نيست و من به عنوان يك حقوقدان و 
استاد دانشگاه اين را غيرشرعي و غيرحقوقي مي دانم 
كه اصل را بر فساد بگذاريم مگر اينكه براي چند نفر 

مخصوص صلاحيت احراز شود. 
وي موضوع تأييد صلاحيت افراد از س��وي ش��وراي 
نگهبان را »حربه اي به دست برخي آقايان« خواند و 
افزود: مجلس بايد اين مسئله را بررسي كند و براي 
يك بار هم كه شده ريش��ه اين تناقض را دربياورد تا 
حيثيت افراد زير سؤال نرود. قائم مقام حزب اعتماد 
ملي در بخش ديگري از سخنان خود به بحث وزارت 
كشور نيز مي پردازد و خواستار رسيدگي به اين مسئله 
مي ش��ود. وي مي گويد: هيچ كس روي اين مس��ئله 
بحث ندارد كه بايد فيلتري در انتخابات براي تأييد 
صلاحيت افراد وجود داشته باش��د. ولي بايد قانون 
حاكم  باشد يا سليقه اشخاص مخصوصي كه وظيفه 

نظارت بر عهده دارند؟
وي ادامه داد: ما در دولت هاي مختلف مشكل نظارت 
را داشتيم ولي در دوره گذشته از مجريان انتخابات 
به ناظران شكايت مي برديم چون تنگ نظري در اجرا 
بيشتر وجود داش��ت و هيئت هاي اجرايي منتخب 

معتمدين مردم نبودند بلكه منتصب بودند. 
حالا س��ؤال اينجاس��ت كه آي��ا اين صحب��ت آقاي 
منتجب نيا نبايد به عن��وان نوعي مداخل��ه در امور 

اجرايي انتخابات تعبير شود؟
  شمشير دولبه همكاري با دولت

همايش مردم س��الاري نش��ان داد كه همچنان در 
تجديد نظرطلبان بر پاش��نه س��ابق مي چرخد كه 
مهم ترين آن عبور از صافي ش��وراي نگهبان قانون 

اساسي است. 
به نظر مي رسد با توجه به سوابق بسياري از اعضاي اين 
گروه، دغدغه چنين فيلتري به عنوان يك موضوع مهم 
براي آنها درآمده اس��ت كه بايد براي آن فكري كرد.  
همچنين رابطه با دولت و دودلي در نحوه همراهي با 
آن نكته اي بود كه باز هم فكر تجديدنظرطلبان را به 
خود مشغول كرده است. همراهي با دولت مي تواند 
براي آنان يك شمشير دو لبه باشد؛ شمشيري كه بايد 

از هم اكنون فكري به حال آن بكنند. 

رئيس جمه�ور، اجراي�ي ش�دن سياس�ت هاي 
كلي نظ�ام اداري ابلاغي مقام معظ�م رهبري را 
ضروري دانست و با اش�اره به اينكه رشدِ مبتني 
بر بهره وري در گرو ارتقاي كارايي سازمان اداري 
كشور اس�ت، تأكيد كرد: ايران در دانش فناوري 
فضايي ني�ز همچون فن�اوري اطلاع�ات، نانو و 
بيوتكنولوژي بايد به افق هاي جديدي دست يابد. 
به گزارش پايگاه اطلاع رساني دفتر رياست جمهوري 
در جلسه اصلاح س��اختار اداري كه صبح پنج  شنبه 
و در حضور رئيس جمهور تش��كيل شد، گزارشي از 

مطالعات انجام شده در جهت اجراي برنامه عملياتي 
اصلاح نظام اداري در نهاد رياست جمهوري ارائه شد 
و پيشنهادهاي سازمان مديريت و برنامه ريزي براي 
چابك سازي، كارآمد سازي و هماهنگي ساختارها 

مورد بررسي قرار گرفت. 
حجت الاس��لام والمس��لمين دكتر حسن روحاني 
در اين جلس��ه با تأكي��د بر ضرورت اجرايي ش��دن 
سياس��ت هاي كلي نظام اداري ابلاغي مقام معظم 
رهبري طب��ق برنامه مصوب ش��وراي عالي اداري، 
اقدام هماهنگ در اصلاح تش��كيلات دستگاه ها با 

هدف خدمت رساني بهتر به مردم و صرفه جويي در 
هزينه ها را لازم دانس��ت و اولويت دادن به اين كار 
در نهاد رياس��ت جمهوري را به عنوان الگويي براي 

دستگاه هاي اجرايي برشمرد. 
در اين جلسه كه گزارش��ي از مصوبات شوراي عالي 
اداري در اصلاح ساختار سازمان فضايي كشور ارائه 
شد، دكتر روحاني بر ضرورت ارتقاي فناوري فضايي 
در كش��ور تأكيد كرد و تقوي��ت نهادهاي تخصصي 
در اين ح��وزه را در راس��تاي سياس��ت هاي دولت 
در حماي��ت از اقتصاد دانش بنيان برش��مرد. دكتر 

روحاني گفت: ايران در دانش فن��اوري فضايي نيز 
همچون فناوري اطلاعات، نانو و بيوتكنولوژي بايد 
به افق هاي جديدي دست يابد و به اين منظور لازم 
است سازمان فضايي و پژوهشگاه فضايي با پشتيباني 
جدي وزارت ارتباطات و فناوري اطلاعات، با تلاشي 
بيشتر از گذش��ته، بر عمق و گستره دانش و توانايي 
خود بيفزايند و با بهره گيري از بهترين استعدادهاي 
كشور، حضور علمي و تخصصي ايران را در اين حوزه 
ارتقا بخش��ند. رئيس جمهور تأكيد ك��رد: ضروري 
اس��ت معاونت علمي و فناوري رياس��ت جمهوري 

و مركز ملي فضايي كش��ور هماهنگي لازم را براي 
سياستگذاري و پيگيري اجراي مصوبات شوراي عالي 
فضايي فراهم آورند. دكتر روحاني همچنين يادآور 
شد: براي دستيابي به رشد مبتني بر بهره وري بايد 

كارايي سازمان اداري كشور را بالا ببريم. 

   دولت

در جلسه اصلاح ساختار اداري تأكيد شد
رئيس جمهور : ايران بايد  به افق هاي جديد فناوري فضايي دست يابد

مهدي پورصفا
  گزارش يك

ب�ا  مجل�س  در  ته�ران  م�ردم  نماين�ده 
انتق�اد از ع�دم آزادي فض�اي بي�ان گف�ت: 
فض�اي آزادي بي�ان در دول�ت يازده�م 
نس�بت ب�ه دول�ت قب�ل كمتر ش�ده اس�ت. 
 عل��ي مطه��ري در س��يزدهمين كنگ��ره حزب 
مردم سالاري افزود: ما براي اينكه اعتدال انقلاب 
اسلامي را حفظ كنيم خوب است كه هر چند وقت 
يك بار در سالروز انقلاب اسلامي به آسيب شناسي 
انقلاب خ��ود بپردازيم و راه طي ش��ده را ارزيابي 
كنيم تا ببيني��م در كجا نواقص داش��ته و در چه 
مواردي موفق بوده ايم يا عقبگرد كرده ايم. مطهري 

با اشاره به اينكه اين همان كاري است كه شهيد 
مطهري پيش از پي��روزي انقلاب نس��بت به آن 
هشدار داده  بودند كه نهضت اسلامي ممكن است 
با آفاتي مواجه شود، تصريح كرد: يكي از اين آثار، 
نفوذ انديشه هاي غيراسلامي و بيگانه به نام اسلام 
در انديش��ه انقلاب اس��ت. وي آفت ديگر انقلاب 
اس��لامي را تجددگرايي افراطي خوان��د و افزود: 
اينكه بخواهيم اس��لام را به بهانه مقتضيات زمان 
تغيير دهيم و بگوييم دنياي ام��روز اين احكام را 
نمي پسندد، در اوايل انقلاب زياد مطرح مي شد، 
اما امروز كمتر دچار اين آسيب هستيم. مطهري 

با اش��اره به اينك��ه رخنه فرصت طلب��ان از ديگر 
آس��يب هاي امروز انقلاب اس��لامي است، گفت: 
ش��هيد مطهري درباره ناتمام گذاش��تن نهضت 
هشدار دادند و گفتند مبادا مانند نهضت مشروطه 
كار ناتمام گذاش��ته ش��ود كه البته ما ب��ا اين امر 
مواجهيم. نماينده مردم تهران در مجلس تصريح 
كرد: اگر بخواهيم آسيب هاي امروز انقلاب اسلامي 
را فهرس��ت كنيم، معتقدم يكي از مواردي كه در 
چند س��ال اخير حاكم ش��ده و افزايش هم يافته 
است، عدم تحمل منتقد و مخالف است كه بايد با 

آن مبارزه كنيم. 

واکنش

علي مطهري: آزادي بيان در دولت يازدهم كمتر شده است

رئي�س كميس�يون امني�ت مل�ي و سياس�ت 
خارجي مجلس ش�وراي اس�لامي در س�فر به 
لبن�ان تأكي�د ك�رد ك�ه جمه�وري اس�لامي 
ايران هم�واره حام�ي مقاوم�ت خواه�د بود. 
علاء الدي��ن بروجردي رئيس كميس��يون امنيت 
ملي و سياست خارجي مجلس شوراي اسلامي در 
صدر هيئتي براي شركت در مراسم يادبود شهداي 
القنيطره س��وريه وارد بيروت پايتخت لبنان شد و 

در اولين اظهارنظر خود در گفت وگو با ش��بكه العالم اعلام كرد 
كه ايران هميش��ه از مقاومت حمايت خواهد كرد.  بروجردي در 
پي ورود به بيروت در كنفرانسي خبري گفت: جمهوري اسلامي 
ايران از ابتدا با خود عهد بسته اس��ت كه از مقاومت با تمام توان 

حمايت كند. 
بنا بر گزارش ش��بكه العالم، وي افزود: تجاوز رژيم اس��رائيل به 
قنيطره و شهيد كردن تعدادي از نيروهاي مقاومت اسلامي نشان 

مي دهد كه اين رژيم اشغالگر به هيچ خط قرمزي 
اعتقاد ن��دارد.  بروج��ردي با اعض��اي گروه هاي 
فلسطيني نيز ديدار كرد و به تشريح ديدگاه ايران 

درباره آخرين تحولات لبنان و منطقه پرداخت. 
علي فيصل عضو دفتر سياسي جبهه دموكراتيك 
براي آزادسازي فلسطين پس از ديدار با بروجردي 
در كنفرانس��ي مطبوعات��ي گفت: س��خنان برادر 
بروجردي بار ديگر نش��ان داد كه ايران همچنان 

حامي و مدافع ملت فلسطين است. 
بروجردي با مسئولان لبناني نيز درباره روابط دوجانبه و قدرت 
بازدارندگي مقاومت در برابر رژيم صهيونيس��تي مذاكره خواهد 
كرد.  سفر بروجردي به بيروت پس از واكنش حزب الله لبنان به 
تجاوز اخير رژيم اس��رائيل به القنيطره سوريه نشان مي دهد كه 
ايران همچون گذشته لبنان را در مقابله با تجاوزگري اين رژيم 

تنها نخواهد گذاشت. 

نايب رئيس كميس�يون امنيت ملي و سياست 
خارج�ي مجل�س در واكن�ش به درخواس�ت 
ديدار ع�ارف با خان�م كلودي�ا روت از س�وي 
مجلس گفت: مس�ئولان اداره كل تش�ريفات 
مجل�س ب�راي پاس�خگويي ب�ه پ�اره اي از 
مس�ائل به كميس�يون امنيت مل�ي مي آيند. 
ديدار »منصور حقيقت پور« نماينده مردم اردبيل، 
نير و نمين در گفت وگو با خبرنگار پارلماني باشگاه 

خبرنگاران در مورد موضوع درخواست ديدار »محمدرضا عارف« 
و نايب رئيس مجلس آلمان از س��وي مجلس واكنش نشان داد.  
وي درباره مجوز مجلس مبني بر ديدار عارف و كلوديا روت افزود: 
درخواس��ت ديدار عارف و نايب رئيس مجلس آلمان ارتباطي به 

مجلس ندارد. 
حقيقت پور متذكر شد: قصد داريم نحوه تنظيم ملاقات هاي 
خانم روت با برخي از مسئولان كشور را در جلسه روز يك شنبه 

هفته آينده با حضور نمايندگان وزارت خارجه 
در كميسيون امنيت ملي به طور جدي بررسي 
كنيم.   وي در توضيح ترتي��ب ديدارهاي خانم 
روت با مجلس تصريح كرد: خانم روت توس��ط 
وزارت امور خارجه به ايران دعوت ش��ده و اين 
وزارتخانه از حجت الاس��لام ابوترابي فرد نايب 
رئيس مجلس، تقاضاي جلسه مجلس با خانم 
روت را داش��ته كه ايش��ان هم تنها با دو جلسه 

موافقت كرده است. 
حقيقت پور در ادامه در پاسخ به س��ؤالي مبني بر اظهارات چند 
روز گذش��ته عارف در مورد اينكه درخواست ديدار وي با روت از 
سوي اداره كل تشريفات مجلس ترتيب داده شده است، گفت: ما 
در جلسه يك شنبه آينده كميسيون امنيت ملي به علاوه دعوت 
از نمايندگان وزارت امور خارجه از مسئولان اداره كل تشريفات 

مجلس هم دعوت به عمل مي آوريم. 

  چهره ها
ديدار »روت« و »عارف« ارتباطي به مجلس نداردايران همواره حامي مقاومت است


